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Siódmego  listopada  projektanci  przedstawią  zarządowi  województwa  nowy  wariant
przebiegu drogi ze Staszowa do Połańca. Do przygotowania alternatywnego rozwiązania
władze Świętokrzyskiego zostały zobowiązane przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego.
Pierwotnego przebiegu trasy nie akceptowali m.in. mieszkańcy Rytwian. Od kilku miesięcy
domagali  się  zmiany  i  konsultacji  w  tej  sprawie.  Członek  zarządu  województwa,
odpowiedzialny m.in. za infrastrukturę, Jan Maćkowiak informuje, że w spotkaniu wezmą
udział  także  przedstawiciele  Państwowej  Agencji  Rozwoju  Przedsiębiorczości,  która
przekazuje pieniądze unijne na ten cel. Zdaniem Jana Maćkowiaka- konieczne jest szybkie
przeprowadzenie  konsultacji  z  mieszkańcami  i  szybkie  rozpoczęcie  właściwych  prac.
Podkarpackie  jest  znacznie  bardziej  zaawansowane  w  przygotowaniu  inwestycji,  niż
świętokrzyskie.  Z  powodu opóźnień  po  naszej  stronie  zdecydowano osobno  wystąpić  o
wydanie decyzji środowiskowej dla planowanej trasy. Jak informuje rzecznik podkarpackiego
Urzędu Marszałkowskiego, Wiesław Bek- decyzja powinna zostać wydana w ciągu miesiąca.
Wyłączono  z  niej  fragment,  dotyczący  spornego  przebiegu  trasy  w  województwie
świętokrzyskim.  


